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Red Eléctrica comença la construcció de la MAT a Girona amb tales a Bescanó
La companyia preveu que les primeres torres del tram gironí siguin visibles a l'estiu

DdeG/E.B., Girona/Sant Hilari Sacalm.
Els treballs de construcció de la línia elèctrica de molt alta tensió (MAT), que ha d'unir l'Estat
espanyol amb el francès, van posar ahir els peus a les comarques gironines després de fer-ho a
Osona a principis d'any. Va ser a Bescanó, on al llarg del matí van començar les tasques de
condicionament dels camins que han de conduir a les torres que s'instal·laran prop de la futura
subestació de Vilanna. Bescanó és l'últim municipi del primer tram de la línia, que neix a Sentmenat
i del qual ja es van inciar les obres fa uns mesos. A les comarques gironines, Red Eléctrica (REE)
només ha obtingut de moment el permís de Medi Ambient per actuar a aquest municipi i en concret
en els camins existents que portaran fins a les torres.
Així, i segons va informar Ràdio Girona, els operaris van començar ahir al matí a talar arbres per tal
d'eixamplar pistes forestals, que han de medir quatre metres d'ample. Segons va explicar REE, la
companyia espera rebre en els propers dies l'autorització de la Generalitat per poder obrir els nous
camins previstos.
El delegat de l'empresa a Catalunya, Lluís Pinós, va explicar el perquè de l'inici de les obres a
Bescanó: "Ens hem centrat exclusivament en el terme municipal de Bescanó, que és on de moment
tenim el permís corresponent de Medi Ambient", va indicar.
Pinós va voler aclarir també que l'empresa disposa de tots els permisos en les actuacions que està
duent a terme: "Contràriament al que s'ha dit aquests últims dies, en els llocs on estem treballant
disposem de tots els permisos de Medi Ambient per l'obertura de camins i la tala de les plataformes.
És a dir, no estem treballant a cap lloc on no tinguem el permís", va dir.
Les obres s'executaran per fases i de forma simultània. Per tot plegat REE preveu que les primeres
torres del tram gironí de la MAT comencin a ser visibles aquest mateix estiu.
Encara lluny de Sant Hilari
Semblava que, havent començat a Osona, les obres a les Girona s'iniciarien pels municipis més
propers a aquesta comarca, com ara Sant Hilari Sacalm. Malgrat tot, REE encara no ha entrat al
terme de Sant Hilari per fer passar la línia, segons va explicar l'alcalde hilarienc, Joan Garriga
(ERC).
De fet, Sant Hilari és el municipi de la Selva per on passen més metres -més de 6.000- de la línia de
400 kV. Garriga va ressaltar la manca d'informació per part de REE a l'Ajuntament i als propietaris i
va afirmar que les obres més properes al municipi es troben en aquests moments a Vilanova de Sau,
a més de 50 quilòmetres. Però va augurar que no queda massa temps perquè les màquines entrin en
territori hilarienc


